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Referat af bestyrelsesmøde 
 
Vedrørende: Bestyrelsesmøde i Afdeling   35 

Sted: Fælleshuset Rønnen 2 

Dato: 4 april 2023 Kl. 18.30. 

Deltagere: Bestyrelsen:                      
 
Lone Nim                   LM 
Hanne Sørensen       HS 
Michael Alstrup          MA 
Morten Møller            MM       
Mogens Dalsgaard    MD   Referent 
 
Suppleanter 
Brian Pedersen         BP afbud pga. arbejde 
Christian Steffensen CS 
  

Dagsorden:  
Punkt: 1 

1. Godkendelse af sidste referat 
              Godkendt 

 
Punkt: 2 

2. Siden sidst. 
Der har været repræsentantskabsmøde og hvor MD blev genvalgt til en 2-årig 
periode i organisationsbestyrelsen. Skovbrynets medlemmer af 
repræsentantskabet deltog. 
 
Bredballe menighedsråd har oplyst at de stopper arrangementet i fælleshuset, 
og så vil de tage det op til efteråret, om de vil genoptage komsammen. 
Præst Henrik og de fra menighedsrådet har været glade for arrangementet og 
for de mennesker de har mødt.  
 
Der har været afholdt opfølgningsmøde vedr. Q-Park. Der er efterfølgende 
udsendt referat af mødet. Der er lavet justeringer vedr. gæsteparkering, der kan 
ses i appen. 
Taget til efterretning 

Pkt: 3 Handicapparkering i Skovbrynet. 
En beboer har efterspurgt en handicapparkering. 
Rie har fremsendt orientering om forslag, love og regler vedrørende emnet, der 
skal tages op på næste afdelingsmøde. 
Bestyrelsen skal drøfte de overordnede forslag. 
Taget til efterretning 
 

Pkt: 4 El-ladestander. 
Afdelingsmødet besluttede, at Skovbrynet skal have el-ladestander. Der er også 
indgået en aftale med ECdrive, og undersøgelserne viser at strømkapacitet 
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overfor containergården er det bedst egnede sted, og det ligger centralt for 
Skovbrynets beboere. 
Men det er ligesom, at implementering er gået i stå. 
Taget til efterretning 
 

Pkt: 5 Info fra de grønne Per og Claus: 
Hvis der er beboere, der har blomsterløg i overskud, må de gerne afleveres i 
materialegården. De er ikke interesseret i stauder. 
 
Det er Per, Claus, Hanne og Lone der i samråd med ØsterBO planlægger 
biodiversitet i Skovbrynet. 
 

Pkt: 6 Tilbagemeldinger fra best.-medlemmers område: 
Lone og Hannes forslag til Rie vedr. biodiversitet i Skovbrynet. 
 
Det er kun på de arealer, som Per og Claus arbejder med, og at det er dem, som 
styrer/er tovholdere på projektet på arealerne.  

De må også sætte insekthoteller op, ligesom de må sætte tørrestativ op, men jeg 
tror, at de bliver ret irriteret over insekterne, når de sidder på terrassen. 

MM havde været på en del legepladser og de grønne områder. Legepladserne var 
ok, men bænkene trænger til en overhaling. Ligeledes mangler der 2 gynger på 
den sydlige legeplads. 

MD Rie har lovet, at afmærkninger på parkeringspladserne bliver malet op, når 
det bliver tørt i vejret. 

Pkt: 7 Eventuelt. 
Div. Opslag i opgangene og vaskerierne fra ØsterBO og andre. 
MD har været i opgangene i etagebyggerierne for at fjerne div. opslag fra 
ØsterBO og andre. 
I en del af opgangene havde beboerne selv fjernet opslag fra tavlen, og tak for 
det����. Bestyrelsen opfordrer, at de der sætter opslag op, også husker selv at 
fjerne dem igen. 
Der var et par stykker, der ikke var relevante mere ����. 

 Afdelingsbestyrelsens E-mail adresse 
Oboafd35@bestyrmail.dk 
FB side: Skovbrynet – Vejle Øst 
Social vicevært:  
Helle Hougaard tlf.: 27798584 
 

 

mailto:Oboafd35@bestyrmail.dk

